

hudson[®] sprayer

Electric **PRO-ULV** sprayer for professionals

- ▶ **M**ore freedom, unlike thermal fogger, the atomizing nozzle of PRO-ULV reduces particle size without degrading heat sensitive chemicals.
- ▶ **D**esigned specially for application of chemicals in ultra fine mist and precise output control.
- ▶ **E**ffective in controlling the usage of expensive chemicals, especially concentrated chemicals which are no need for dilution.
- ▶ **I**deal for use with wide variety of chemicals such as insecticide, disinfectants, germicides, fungicides, miticides, deodorants and wettable powders.
- ▶ **P**erfect for use in : Industrial, agricultural and pest control fields. Food processing areas, restaurant sanitation, hotel and hospital rooms and auditoriums, greenhouses, dairy barns, poultry houses, control of flying insects, treatment of crops or flowering plants, pest control-mosquito control.

Discharge and Performance specifications :

- Discharged average particle size : 8.5 microns in diameter
- Effective discharge carry in still air : 30.8 m (100ft)
- Air blast temperature : 50 °C (122 °F)
- Particle size analysis : average size 8.5 microns & mass median diameter 7.6-10 microns.
- Controllable discharge volume range from 0.71g (0.025 oz) to 566 g (20.0 oz) per minute.



专业电动超微粒喷雾器

- ▶ 功能超越一般烟雾机，可与热敏感化学药剂一起使用，绝不会降低药力。
- ▶ 特别设计能使化学药剂，以超微粒喷射，及可准确控制流量。
- ▶ 有效节省昂贵药剂用量及减少污染，尤其使用高浓度未经稀释药剂时更明显。
- ▶ 适合各种化学药剂使用如杀虫剂、消毒剂、杀菌剂、除臭剂、除莠剂及其它水溶化学药剂。
- ▶ 设计适合工、农、商业方面使用，例如食物工场、饭店、酒楼、医院、酒店房间、大型公众场所、温室、畜牧农场、灭蚊、防疫及植保等。

喷雾微粒规格：

- 平均喷雾微粒：直径8.5微米
- 喷雾范围可达：30.8公尺 (100 英尺)
- 气流温度：摄氏 50℃度 (华氏122°F)
- 喷雾微粒平均直径是8.5 微米，中位数直径介乎7.6-10 微米
- 流量调节阀，可调节每分钟放出液体流量由0.71克 (0.025安士)至566克 (20.0安士)

Technical Information

MODEL NO.	WORKING CAPACITY	TANK	FLOW CONTROL	HOSE	STRAP	MOTOR	MASTER PACK	MASTER WEIGHT	CBM
1035BP /1035B	7.6L / 2 GAL	POLY	NEEDLE VALVE	FLEX. EPDM 24"L	1	220/110 VOLT AC, 50/60 CYCLE, 625 WATTS AT 20,000 R.P.M. 3.5/7.0 AMPS., 2 STAGE FAN	1 CARTON	5.9KG	0.045

产品资料

型号	容量	液罐	流量调节	喉管	背带	发动机	包装	重量	体积
1035BP /1035B	7.6公升 / 2加仑	工业塑料	调节阀	FLEX. EPDM 24"L	1	220V/110V交流电, 3.5/7.0 安倍, 功率于 20,000 转时为 625 瓦, 2 段风扇	1 纸盒	5.9公斤	0.045

* MANUFACTURING BY RL CORPORATION AND DISTRIBUTED BY H.D. HUDSON ASIA LTD.

Specifications herein subject to change without notice or obligation
本公司有权修改产品规格，而毋须预先通知

SIGN OF THE BEST BUY



H.D.HUDSON ASIA LIMITED

SUBSIDIARY OF H.D. HUDSON MANUFACTURING COMPANY
1 SAN HOP LANE, SECOND FLOOR, TUEN MUN, N.T., HONG KONG.
TEL : (852) 2462 1504-5 FAX : (852) 2456 3472
E-mail: hudson@hudson.com.hk